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Abstract (en)
[origin: WO2020057824A1] The invention relates to hot rolling stock (1) made of metal which is rolled in at least one roll stand (2) and then cooled
in a cooling section (5) arranged downstream of the at least one roll stand (2). Sound generated by means of a sound generator arrangement (8) is
coupled into the rolling stock (1) by means of a coupling device (1) so that a standing sound wave is formed at least in the region of the rolling stock
(1) which is located in the vicinity of the coupling device (10).

Abstract (de)
Heißes Walzgut (1) aus Metall wird in mindestens einem Walzgerüst (2) gewalzt und sodann in einer dem mindestens einen Walzgerüst (2)
nachgeordneten Kühlstrecke (5) gekühlt. Mittels einer Schallgeneratoranordnung (8) generierter Schall wird mittels einer Koppeleinrichtung (10) in
das Walzgut (1) eingekoppelt, so dass sich zumindest in demjenigen Bereich des Walzguts (1), der sich in der Nähe der Koppeleinrichtung (10)
befindet, eine stehende Schallwelle ausbildet.
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